
Generalforsamling 2024
Grundejerforeningen Ved Fortunen og Nærmeste Omegn af 1921



Dagsorden
• 18:00 – 19:00

• Kl. 18.00 – 18.10 velkommen til vores gæstetaler: John Tefke, formand for Byplanudvalget, v. Claus Klein-Ipsen 

• Kl. 18.10 – 19.00 oplæg ved John Tefke – emner Dyrehavegård, Dyrehaven og Trafik. Herunder en forklaring af hvordan sager 

• behandles i kommunen og samspillet mellem borgere, forvaltning og politikere

• 18.50 – 19.00 Kort pause

• 19:00 – 20:00 Generalforsamling

• Valg af dirigent

• Årsberetning 

• Indkomne forslag

• Godkendelse af årsregnskabet

• Fastsættelse af kontingent

• Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter

• Valg af revisor

• Eventuelt

• 20:00 – Middag



John Tefke, formand for Byplanudvalget



Dagsorden

• 19:00 – 20:00 Generalforsamling
• Valg af dirigent
• Årsberetning 
• Indkomne forslag
• Godkendelse af årsregnskabet
• Fastsættelse af kontingent
• Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter
• Valg af revisor
• Eventuelt



Valg af dirigent



Årsberetning

• Medlemsundersøgelse
• Vision, mission og strategi
• Samarbejde og indflydelse
• Dyrehavegård
• Parforcejagt planer, herunder modtagecenter v. Hotel Fortunen
• Dyrehavegårds jorder
• Sociale arrangementer



Medlemsundersøgelse









Spørgsmål 4 

Spørgsmål 4: Er der specifikke emner eller oplysninger, du gerne vil have mere af? 

De fleste besvarelser lagde sig – ikke overraskende – op ad ønsker om bestyrelsens 
prioriteringer.  

Dvs. oplysninger vedr. Dyrehavegårds fremtid / planer, andre emner som vedrører området - 
f.eks. diskussion om indgang til Dyrehaven, information om hvad bestyrelsen laver, 
information om medlemmerne, trafik, fjernvarmeudbygning, relevant information fra 
kommunen, orientering om fremskridt med at løse vores lokale trafik og 
parkeringsproblemer, og et ønske om et nyhedsbrev af og til. 

Sidstnævnte er hermed opfyldt! 





Spørgsmål 6 

Spørgsmål 6: Har du forslag til nye aktiviteter eller arrangementer, der kan styrke vores 
fællesskab? 

De fleste svarede nej. Her er de forslag som kom ind: 

Større brug af pladsen foran Fortet, vil styrke børnefamiliernes fællesskab.  

Noget for de store børn på 10-15 år, som kan give dem kendskab til hinanden. 

Mødet med borgmesteren var virkelig godt. 

Fællesarrangementer med naboforeninger. 

Infomails med status for bestyrelsens mærkesager. 

Festen på Dyrehavegård var en stor succes. 

Nabohjælp promovering, lukket medlem-2medlem forum. 

Godt med relevante foredrag ved Generalforsamlinger/Hotel Fortunen. 

Sommerfest. 

Forårsfest i Dyrehaven.  

Bedre udkørsel Klampenborgvej.  





Spørgsmål 8 

Spørgsmål 8: Er der noget andet, du gerne vil dele med bestyrelsen eller forslag, du ønsker at 
fremsætte? (eller skriv gerne en e-mail herom) 

De fleste svarede nej. Her er de kommentarer og forslag, som blev nævnt: 

At Fyrværkeriloven overholdes. Brug af fyrværkeri indenfor en afstand af 100m i forhold til 
løsgående dyr er forbudt. 

Lavere fart på vejene 

Man kunne også diskutere med kommunen om man evt. kunne lave en natur legeplads ved 
indgangen til Dyrehaven. 

Tak for godt arbejde. 

Letbaneinformation. 

Jeg er ked af vores stikvej blev udelukket fra fælles ordninger ang. ’vej pleje’. 

Henstilling om at alle medlemmer klipper hæk ind til skel.  

Mangler vi ikke en legeplads i området?  

Reparere fortov 

Vedr. sp. 7  dennes - "har du  mulighed" frem for "vil" - da ikke alle der gerne ville  rent 
praktisk har fysisk mulighed her for!  

Bevaring af gamle træer.  

De 2 vigtigste emner for mig er planen for fjernvarme samt de trafikale forhold i vores 
område. Efter borgmesterens besøg er der ikke sket noget vedr. parkering 

Overtrædelse af lokalplanens bestemmelser. 

Tættere dialog med lokalpolitikerne. 





Vision, mission og strategi













Samarbejde og indflydelse



Kommunen

Møder med kommunen

Individuelle dialoger med forskellige politikere

Især omkring Dyrehavegårds fremtid

Nabo grundejerforeninger

Samarbejde med øvrige foreninger

Meningsudvekslinger

Udarbejdelse af diverse høringssvar

Dyrehavegårds

Bustrafik

Samarbejde og indflydelse



Dyrehavegård



 Kommunens vision om en børnehave – nu taget af bordet.

 Møde på Hotel Fortunen med opfordring til at søge fondsmidler til restaurering af 

bygninger, stalde m.m.

 Høringssvar formuleret i samarbejde med de øvrige grundejerforeninger.

 Ny fase med endnu en opfordring til borgere i kommunen om at komme med 

forslag til, hvad vi kan gøre med Dyrehavegård.

 Åbent hus søndag 25. maj 2024.

Dyrehavegård



Parforcejagt planer



Naturstyrelsens forslag om Parforcejagt planerne, herunder modtagecenter m.m.

• Dialog med Stella Blichfeldt, Naturstyrelsen.

• Vi rejste spørgsmålet om parforcejagt-planerne på dialogmøde m. Sofia Osmani. De øvrige GF’ere ønskede også at 

også deltage i et møde med Naturstyrelsen.

• Kommunen etablerede et møde for alle 11. september 2023. Medlemsundersøgelse indgik i svar.

• Deltog i dialogmødet og udarbejdede efterfølgende et notat til kommunen med vores holdninger …



Stor sorg for husejere, hvis Ermelundsvej lukkes for naboernes gennemkørsel.

Vi har gennemført en medlemsundersøgelse, hvoraf det fremgår, at et stort flertal af beboerne er imod, at 

Ermelundsvej lukkes, fordi det er en stor nydelse for beboerne - i vores daglige færden som del af vores 

hverdagsgøremål - at kunne køre forbi Fortunen, hestene, Fredsskoven og gennem skoven ned mod 

Klampenborgvej i begge retninger. 

Vi vil alle være kede af at miste denne herlighedsværdi i vores dagligdag. Vi foreslår derfor, at der udarbejdes en 

løsning, som muliggør at alle beboere i området fortsat kan bruge og nyde omgivelserne. Vi mener ikke, at 

det kan have været projektets intention, at kommunens beboerne i området skal frarøves daglig glæde og 

herlighedsværdi af hensyn til tilrejsende turister og dem, der kommer til området for i en kort stund at nyde 

området. 

Dertil mener vi ikke, at der er belæg for, at Dyrehaven – der i forvejen er Danmarks mest besøgte naturområde –

reelt vil få flere besøgende af, at der placeres infocenter ved indgangen med information om Dyrehaven. Hvorfor 

det ikke burde være nødvendigt at spærre for trafikken ind og ud af vores område.”



Holdninger tilkendegivet telefonisk til Stella Blichfeldt:

• Vi ønsker ikke en lukning for gennemkørsel fra Ermelundsvej til Ved Fortunen forbi 
indgangsområdet Ved Fortunen. Vi anbefaler i stedet ”Chikane” på vejen, det vil dæmpe 
trafikken. En lukning vil medføre forøget trafik på smalle veje, der ikke er egnet til 
gennemkørende trafik etc.

• Hvis kommunen etablerer lyskryds ved Klampenborgvej/Hjortekærsvej i 2025 risikerer 
vi, at Ved Fortunen bliver spærret i begge ender, og så skal der alligevel åbnes igen!



Info. om Parforce-landskabet fra Stella Blichfeldt man. Den 27. maj 2023

Arne Groth Tørnkvist fra kommunen og arkitekterne arbejder med to trafikløsningsforslag forslag, som 
går ud på henholdsvis at lukke Ved Fortunen eller lave dæmpende trafikforslag.

Talt med Rune Groth Tørnkvist vedr. trafikforslagene, deres anbefaling til kommunalbestyrelsen vil 
formentlig blive, at ”Ved Fortunen” lukkes, det anbefaler man fordi det – som han sagde – er det 
klogeste at ”adskille trafikarterne og få bilisterne ud på de større veje hurtigst muligt.

Efter byggesagsbehandling og byggetilladelser forventer Naturstyrelsen, at byggeriet står færdigt i 2025.

Ponystalden bliver malet rød.



Info. om Parforce-landskabet fra Stella Blichfeldt man. Den 27. maj 2023

AP Møller Mærsk Fonden ønskede en anden arkitektur end først skitseret af 
et hold arkitektstuderende. Skov & Naturstyrelsen har derfor gennemført en 
arkitektkonkurrence, som blev vundet af tegnestuen Christopher Harlang -
som er en dygtig, prisvindende og anerkendt arkitekt. Han arbejder sammen 
med ”Thi Dencker Arkitekter” om projektet. Det tegner godt.

Der har også været en konkurrence om ”Formidlingen af 
Parforcelandskabet”, som er vundet af et firma, der hedder ”No Parking
Construction”, som er eksperter i formidling og udstillinger.

De to virksomheder skal aflevere skitser til august, som efter de nuværende 
planer skal behandles i kommunen til oktober.



Dyrehavegårds jorder



Dyrehavegårds jorder





Foreslag om at udvide det område på Dyrehavegårds jorder, der drøftes tilplantet 
med skov, der skal fremme biodiversiteten fra 2 hektar til 3-5 hektar.

Områdets grundejere inddrages drøftelserne.

Dyrehavegårds jorder



Sociale arrangementer



Juletræstænding



Loppemarkeder



Sejltur



Dyrehavegård



Indkomne forslag



Forslag til ændring i vedtægterne



Forslag til ændring i vedtægterne



Forslag til ændring i vedtægterne



Forslag til ændring i vedtægterne



Forslag til ændring i vedtægterne



Forslag til ændring i vedtægterne



Forslag til ændring i vedtægterne



Årsregnskab







Kontingent



Valg af bestyrelsesmedlemmer og supleanter



Valg af revisor



Eventuelt



Tak!


